
 

SSIF – Kajak Bestyrelsesmøde 

 

SSIF 

Dato: 25/5-23 

Afholdt hos:  Kristina 

Tilstede:  Marius, Per, Svend og Kristina 

Referent:  Kristina 

 

Dagsorden Godkendt 

Gennemgang af dagsorden 

og evt. tilføjelser 

Ingen tilføjelser 

Info om søgning af 

fondsmidler 

Vi er i dialog med kommunen og Niels Folke, som har 

opfordret os til at søge Fonden Multihuset om midler til en 

ny container. 

Per har indhentet et tilbud.   

Vi indbyder Niels Folke til et møde, for at komme videre i 

processen. Vi foreslår mandag d. 12/6 eller 19/6.  

 

Info om møde med 

kommunen ang. skiltning 

Vi drøfter om processen kunne være gået hurtigere. Vi har 

haft kontakt med både hotellet og kommunen og fulgt de 

regler vi skulle.  

Der er nu både skiltning ved p-pladsen og ved terrassen.  

Status på forsikring til 

udlejning af klubkajakker 

Vi forsøger at udarbejde en kontrakt for leje og går videre 

i processen. 

Vi foreslår at man kan booke to specifikke kajakker. Så der 

altid er klubkajakker til medlemmer, der betaler for det.  

Gennemgang af 

præsentation til klubbens 

hjemmeside 

Præsentationen er godkendt med små ændringer. Den 

kommer på hjemmesiden snarest.  

Turbetaling Vi drøfter en enkelt ændring i turbetaling, når man selv 

kører med egen kajak, samt har medlemmer med i bilen. 

Per reviderer.   

Næste møde: Mandag d. 21/8 kl. 19.00 hos Per 

  

 


